
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 47/2022

XLVII Scsja w dniu 29 ku,retnia 2022

Obrady rozpoczgto 29 kwietnia 2022 o godz,.09: 00, a zakoiczono o godz. I l: 37 tego samego
dn ra.

W posiedzeniu wziglo udzial 20 czlonkow.

Obecni:

l. Jacek Bulawa
2. Piotr Czarnecki
3. Janusz Dgbcryriski
{. Mariola Gawlowska
5. Andrzci Golgbieski
6, Knysztof Grzqdzicl
7. Joanna Hofman-Kupisz
8. Je+estr*-+trrpe*
9. Agnieszke Jura - Walczak
10. Piolr Kowal
I l. Krzysztof Kowelski
I 2, &*+iCar*-l<eemieniet*ki
13. Zbigniew Lcwandowski
14. l(tys+irrn*rrez*k
15. J6zef Mazierski
16, Wanda Muszalik
17, Arkadiusz Piasecki
18. EDbicta Rutkowske
19. Ewa Szczepafiske
20. Mdgo€eraffi
2l . Daniel Tobjasz
22. Storisle**or+een*o$ki
23. Katarz-vn a Zargbska
24. Janusz Zi6lkowski
25. Piotr Zwoti6ski

Ad. l
Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasra radny piotr Kowal 6116"ruj4" obrady XLVII sesji Rady Miastawloclawek zawiadomil. 2e w okresie miedzy sesjami 
"zmarr 

radny pan Jaroslaw Hupalo.

^O"1.^"jl-1, 
sali, uczcili jego Smierc nrinut4 ciszy. Nasrgpnie prze*.odnicz4cy Rady powital

:::_:^"Cj- 
na 

,obradach 
Prezydenta Miasra dr Marka Wojtkowskiego. Zastgpc6w pieiydenta

wDasE rana Krzyszrola Kukuckiego oraz pani4 Monikg Jab.lonska. Sekretaiza Miasta pania



Wieslawq Konopczyriska, Skarbnika Miasta Pani4 Honoratg Baranowsk4 a takZe zebranych na
sali dyrektor6w Wydzialtrw Urzgdu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostale
osoby uczestnicz4ce u'obradach a takze wszystkich, kt6rzy za pomoc4 sieci Internet obsen4'uj 4
obrady.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, iZ sesja transmitowana jest w Biuletynie
Infbrmacji Publicznej lJrzedu Miasta Wloclawek.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, ze na stan 25

radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest l8 radnych,
a zatem obrady sesyjne rv dniu 29 kwietnia br. s4 prawomocne.

l,ista obecnoSci radnlch podczas obrad XLVII sesji Rady Miasta stanowi zal4cznik do
protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Ivliasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protokol z obrad XLVI sesji
Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 29 marca 2022 roku, z kt6rym
radni mogli sig zapoznac i wnierii ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelnien.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, i2 wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad.

Radni nie wnieSli zmian do zaproponowanego porz4dku obrad.

Natomiast Przewodnicz4cy Rady Miasta zglosil wniosek o rozszerzenie porz4dku obrad XLVII
sesji w punkcie nr 3 o uchwalg w sprawie wzniesienia pomnika poSwigconego
Spadochroniarzom Cichociemnym. Zawiadamiaj4c ponadto, 2e przedmiotowe projekty uchwal
uzyskaly opinie komisji stalych, zatem zostal spelniony wymog $ 55 Statutu Miasta.

Glosowano w sorawie:

wniosku o rozszerzenie porz4dku obrad XLVII sesji w punkcie nr 3 o uchwalg * sprawie
wzniesienia pomnika poriu igconego Spadochroniarzom Cichociemnym.

Wvniki slosowania

ZA: lT,PRZECIW: l. WSTRZYMI.IJE SIE: 0. BRAK GLOSU: 0. NIEOBECNI: 7

Wyniki imie nne:

zA (17)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Joanna Hofman-
Kupisz, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal. Krzysztol' Kowalski. Jozef Mazierski, Wanda
Muszalik. Arkadiusz Piasecki. El2bieta Rutkowska. Ewa Szczepafiska. Daniel Tobjasz,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski



PRZECTW ( l)
Andrzcj Golgbieski

NIEOBECNI (7)
Krzysztof Grz4dziel. Jaroslaw Hupalo. Stanislaw Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowsk.,
Krystian I-uczak, Malgorzata Szymanska, Stanislau Wawrzonkoski

Po zakonczcniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o uynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego gioiowania
przedmioto_wy wniosek uzyskat akceptacjg Rady Miasta. Tym-sarnym rozizerzlony zostal
porz4dek obrad XLV sesji Rady Miasta.

Ad.2
Informacia Prezydenta Mirsta z dzialalnojci miasta w okresie migdzysesyjnym.

Prezydent Mia-sta dr Marek wojtkowski przcdstawit Radzie Miasta informacjg z dzialalnoici
yi:li: :f*:i. liedzysesyjnym 

poczqwszy od dnia 29 marca 2022r.. czy)i oi osratniei sesji

5::1^Y]i::, do obrad. scsllinych.w dniu dzisiejszym. ktora przedsrauia sig nasrgpujqco:
Kozpoczqta srg przebudowa ulicy Kiliriskiego. Wykonawcq .jest firma ..iniSSef., ,
Grudziqdza WartoSc umoury to 7,j mln zl; teririn realizacii: do 2g pa2dziernika. g kwietnia
opublikowano pro,jckl listv wnioskodawc6w ubiegajEgyqh sig o najcm 27g Iokalimieszkalnychw budynkach przy ul. cerulozowej (na ridcie *iani.iq g4i nazwiska). Do dnia ri czerwca
bgdzie. z-nany osrateczny kszrah iisty. Caly czas lionrdyno*ana lesr zbi6rkg dar6w dla
::,111r::l l Ukrainy. Przecistnie raz-dziennle z punkt6w irzekazy*ania *sparciu na tereiiecarego Inrasla transpoflowane sq artykuly przeznaczone dla uchod'cow. bhecnie. wsrodprzekazywanych aftykul6w dom inuie 

-odziez. 
,.ni"isza ,ig nu,o,o,"., ilodi 2ywnoSci, kt6rastaje sig 

.coraz _bardziej potrzebna.. 2. dni., 25 kwietnia punkt informacyj*_L""p.lr;iv ai^
::j.:rrr:"?:_1_"Yiiny 

zosral pzeniesiony z budynku prry'ul. Bn.jun.ryt" i Oo UrziJr'tiirriu
ll:1jl*,rnl. Kynlut 

lo.;eszcze bardzie.j usprawni proces nadawania numerow pESEL
ucnodzcom (numery PESEL nadaliSmy ju2 ponud g00 obywarelom Ukainy). W an;acfr oalg
*";.,1"f:::" 19t_, L,"o!rtr. sie. posieizenia komisji konkursow.vch do wyrypowania
)1,1,r.1:-"1:*- ", sranowrska dyrektor6w miejskich szkrll i plac6wek odwiatowych, *- wynikuKonKursow zosrali wylonieni kandydaci na dyrektorow: przedszkora pubri".n.go wr:s, sltoiyPodstawowcj Nr 5 z oddzialam; 

- 
int"gracylnyrn;, S.l"ry podsrawowej "N. ri,'ir-t"i,Podstawowc.j Nr t9. Zespofu sz-io.' Nr a-*" wr*ru-d'iilr".u,n ir. l,tit"rui" x.p"-]r.",III. Liceum im. Marii Konopnickiej. Zespolu Szk6l iaioJooo*y.r,. Zespolu Szk6r Nr 3 we

YL::]::-!: Poradni Psvchotogiczno-pedagogicznej oraz C.nirurn Ksztaicenia Zawodowego i(Jstawrcznego. 27 kwictnia zako.nczono priyjmo*anic projektow do Wloclawskieg;;rjr";r.Obywatelskiego na 2023 rok. Vieszkancy ztozyii ae'pr'"1i1,0". Wsrgpna lista projekr6wogloszona zosranie 3 czerwca. potem bgdzie cras na od.,"oLnia. Ogloszenie or,ut"Jr"l1 iirf,
::::1ll:O .:.y.1 Spo(rird propozycji,_mieszkancy w glosowaniu od 27 czerwca do I I lipca
::t^"_.^1T:l"f,y do reatizacji. Wyniki Wloclawskiego "Budzetu 

Ob5varelskicgo 
"u 

2023 ;;;ogroszone zostan4 do l0 siemnia. W dniach 29 marcioraz 20 kwietnia o,oy.r"uno ,.f";6;rozbudowy alei Jana pawra Ii w kategorii drogi *q.*"Jril"i. Refundacja z Rpo opiewa nal4czn4 k*otg ponad 5.3 mrn zl. Do arir zz gn,;niu ;or,""i"'*yo"a"*ana urica cerurozowa. rkwietnia zawano umowg z Firm4 ,,DRoGfbr-,r;,, *"n"iJurno*1 ,o 7.2 mjn zlotych. Nieco
:_:i:,.]l:i.t.9,l':_2] lipca powsranie tqcznik pomigdzy ut. Cerurozo,*4 i ut. Barsk4. Zadaniezreatrzulc.,DROGTOM... l.lmowg z *yionu*"q zawarl6 22L-o,1",nia. w466g6 umowy to 2,1mln z'lotych l kwietnia zawafra ,-ostara umowa na wdro'enie Sysremu Zarzadzania wezlem



Przesiadkowym we Wloclawku. Wykonawcq jesr spolka Mydir.pl Conrpany. Warto(6 umowy
to ok 2.4 mln ziotych. termin realizacji: do 30 lipca. 26 kwietnia w Centrum Kultury Browar
lJ. odbyla siq uroczystoic. podczas ktorej uhonorowano naszych najlepszych sponowcow i

trenerow lvfQczajAc nagrody Prezydenta Miasta Wfoclawek w sporcie. Wvroznienia i nagrody
trafily do 169 osrib 2wiazanych ze sportem: zawodnik6w. trener6w i mecenas6w. l4 kwietnia
rozpoczEty sr9 prace zFt4z.ane z budowq centrum Aktywizacji i przedsigbiorczosci przy ul. 3
Maja 18. Nieruchomoic zostanie przcbudowana i zyska nowq funkcjc spolcczno-kulturaln4.
Wykonawcqlest firma Kamaro Sp. z o.o. Koszt prac wyniesie prau.ie 9 mln zlotych. podpisana
zostata.umowa na realizac j9 .,Programu zapobicgania upadkom dla seniorow w wojewddawie
kujawsko-pomorskim". kt6rego celem.jesr poprawa iprawnodci fiz1.cznej i wyksztalcenie
nawyku,sysrematycznych cwiczerl wir6d os6b pow.vzej 60 roku zycia. W zajgciach we2mie
udzial65 os6b. Koszt tegorocznej edycj i programu to'r4iys. zr. w ramach kontynuacjiprojektu
p,'. ,.Kuj awsko-pomorskie samorz4dy bez barier dostgpne dla wszysrkich,i Urzqd Niiasta
wloclawek otzynral nieodpratnie droine usprawnienia dra sarnorzadu na r4czn4 kworg ponad
wynoszqca ponad l5 tvs. zl. Sp6lka Alrix dostarczyla sprzEr likwidui4cy bariery
architcktoniczne i komunikacy.jnc. wsrod wyposa2enia z.nirazry si9 migdz,v innymr: krzeslo
ewakuacyjne.. rabliczki brajrowskie z wypuirym piktogramem. nakradki k4towe na schody
wraz z polami u*,agi dla oznakowania krawgdzi pierwszigo i ostarniego stopnia biegu, systemwezwanra asysty (wezuania pomocy przez ON do drzwi zewngtrznych), akt).wator ,-rnrito*;gongu alarmowego do t.alery. or.az urz4dz.enie do obstugi osot slabosiysz4cych - pgtla
rndukcy.jna. w-szy'srkie uspra*nienia zostaiy z-amontowane J budynk1, glo*nym i,rr"ar'0i.,
Zielonym RynJ<u. w konkursic ot'crt wybrano rearizatora tegorocznego programu proriraktyk
zakazcn wirusem_t{PV Wykonawcq zostal Mieiski Zespol dpicki Zaior"orriei. w"'oszystt i"t
i:ltT::l:"| ,YZOZ 

wlkonywane b,edq sz.czepicnia drug4 dawk4 szczepionki. wy;;iki ;"zaKonczenrc.cyklu szczepien wyniosq 29,5 tys. zl. Warto dodai, 2e w ciqgu 2 lat programu, zeszczepiei skorzystalo 279 dziewciz4t. przysr4piono do regorocznej edycji ,,programuprofilakryki zakazen pneumokokowyih wSrod osob doroslyih * op"."iu ; ;;";;i;;t;przeciwko pneumokokom w wojewodztwie lu.lu*sf.o_pon.,orJim,,. program kie,"*;;ti;;;;;
;*:,.::"1:":j":-!1a.r9t.r sis z przewiekleso niez),ru oskrzeti i asrmy oskrzetoweiz-dprilluwano zaszczeptenre stu.wloclawian. (idzial finansowy Miasta u tym przedsiewzigciuwynresie l6 tys zl (50% koszt6w). ogloszono orwany konkurs oten na..Swiadczenie uslug
:Tlj-^Y]-tl"i:Lit:."J y.i.T":l.lobyu dziennJgo * r,.1r.u zamieszkania osoby
f,l,€lelnosnr3wnel" 

wysokosc 
-srodk6w 

przeznacrony.i nu rearizacjg z:dania ro: 37g tys. ziw programic we2mie udzial 45 uczestnikow. w ramach prograrnu in vitro dla mieszkancou.miasta wloclawek. na 8 zro2onych od pocz4tku ,oku *niosk6i przekazariimy dofinansowaniew wysokosci 9 tys zt. od I r kwietnia prowadzony.jest nabor wniosk6w o doiacre na *y.iu;;2r6dcl ogrzewania u budvnkach ztokaiizo*anycf *. wrJu**" I)oracja obejmuje wymiangpieca opalanego pariwem srarvm nu etotogiczne lroJto ri-pl. wnioski przyjmowane b9d4 do
*]: ] 

O :-r.y:" 
'yb 

{o 
wyczernania irodkJw finans o*yin[orrnu"ronych na ren cel. Koricz4cswoJe wyst4pienie Pre4-denr Miasra zaprosir *szyitkic't, na obchoiy: Dnia Fragi, ktJ;yprzypada 2 maia oraz na uroczyslosi poi*igconq rocznicy uchwalenia f*.,y,r"1"i vlJ.

):-":lf: w niedziels.8 maja upamigtniony zosranie Dzien Zrr.,ciest*a. .leili chodzi oszczegoly. to rv poniedzialek 2 rnaia o godi. t2.OO sporkamy sij na placu W"f""S.i, Uy

I?;l'jT':,:'":j,'::?.lli:'*rz z flai4 nuroao*a. riri'rnacla uroczystosci nasrEpi navre'r,'| '\ji'|^u uz:en poznreJ - we wtorek 3 maja o godz. g.45 rozpocznie sig uroczysto5i naplacu przcd baz,vlik4 karedralna, a na godzing 10.00 zlplanowanaJesl rnsza iwigta w karedrze,Tydzien obchodow zakorlczv
Z,olnietz^ pnt"r..i-^^ *r,^,_,.. 

r'9 w niedzielg g_ maja na placu WolnoSci. przy pomniku

iZ.O,i",." 
, u,s(rugo. tvlelska uroczystoSi z okaz_ji Dnia Zu,ycigstwa rozpocznie sig o godz.



Mieszkancow wloclar.rka Prezydent Miasta zaprosil takze na Maj6w.kc koncertow4. w Dniu
Flagi,2 ma.ja na scenie na Bulwarach wystqpiq zaproszone gwiazdy.. \atalia przybysz iViro
Bambino. B9d4 tez food rrucki, ketchup Wloclau,ek i streta Browaru Gostynin. tmpreza
rozpocznrc srg o godz. I7.J0. Naromiast 3 maja o godz. 17.-10 na dziecziricu centrum Kulturv
Browar B. z koncertem zat\,lulowanym: ..Cudzc chwalicie. swego nie znacie.. wyst?pi kwartet
smyczkouy, kt6ry tworz4 absorwcnci Akademii Muzycznej w Karo*icach. Natomi;st 7 maja
o godz. I I '00 wszysrkich m oinik6w sponowej akrywnoici zaproszono do udzialu oraz do
kibicowania uczestnikom 39. Biegu Kujawiaka. 

-Biegacze 
bgdE ryr,"arizowac na wloclawskim

Zazamczu. malowniczq trasE wsrod wloclawskich lasow.

Po.zakoiczonym wysr4pieniu prezydenta Miasta. przewodniczqcy Rady Mia.sta otworzyt
419!usie nad przedstauionq_ informaciq zwracaiqc jednoczesnie 

'u*agi, 
aby pytania nie

lllt-"J1ll,:0,::qadnierl 
przedsrawionych przez iana-prezydenra idoryczyly przedstawionel

rnlormacJl z dzralalnoSci w okresie migdzysesyjnym.

W dyskusii wzie li qdzial:

- radny Pan .lanusz Dgbczynski
- radny' Pan J6zef Mazierski
- radny Pan piotr Czamecki
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Jozef Mazierski
- radny Pan Piotr Kowal przewodnicz4cy Rady Miasta
- Prezydent Miasla pan dr Marek Wojtkowski-
- radnv Pan Janusz Dgbczynski (Ad Vocem)
- radnv Pan Krzyszrof Kowalskr
- radna Pani Joanna Hofman-Kupisz
- Zastgpca Prezydenta Miasra pan Krzysztof Kukucki
- ZastEpca Prezydenra Miasta pani Monika .labloriska
- Zastgpca prezydenra Miasta pani Domic;la-i;;;;;wska
- radny Pan Krzysaof Kowalski (Ad Vocem)
- Za-stgpca Prezydenta Miasta pani Domicela Kopaczewska (Ad Vocem)- radny' Pan piorr Czarnecki
- Zasrgp€a Prezydenra Miasta pani Monika .labloriska
- radny Pan Piotr Kowal przewodniczqcy Rady Miasra
- Zastgpca prezydenra Miasta pani Monika .lablorlska-

Ad.3

!iI::[.";,,,..n**,. wzniesienia pomnika po5wigconego Spadochroniarzom

wprowadzenia do ozedmiorowego zagadnienia dokonal przewodnicz4cy Rady Miasta radnyPiotr Kowal, kt6ry zakomunikg*"1:.:." jpgl"^"1*St i.*fnfu irt6l Akademickich KujawskieiSzkolv wvzszej im. obroricdw wisry r920 .oku-il ,i"J.*t,,-.i.ii;#;;i;";Spadochroniarzy cichociemnvch a*ii i.uro*"i, *.;'warczyri o wyzworenie porski
1-91-T 

ll rvoiny $wiatouej *y.,qp,ru z pro5bq do przc*odnjc:

:T]ltly uctr**oaa*cze.y jo,y",q."j- *znie.i"niu 
-po.;;;1t1"*'il':...:.;:#1; 

I::::patnotyczny i edukacyrny. teso.qrzgdsivwli.q.l. t t"ir;;'il wiele mieisc upamigrnia.iqcychtycn ooiare rskich Z0lnierzv' natomiast we wloclawku nl" n,,u'ruon"go symboru podwigconegoLrchocremnym. a byli wirod nich rodowici *fo"r"*iu"i. rui mieszk;ict-;;;;;; ;;ffi.



Pomnikiem spolecznosc szkolna pragnie upamigtnic dw6ch cichociemnych: podpulkownika
Antoniego Iglewskiego oraz Majora Aleksandra Stpiczyriskiego. Zaslugi tych os(rb sa szeroko
zaakcentorvanc u' uzasadnieniu do uchwaly. Szkola uzyslala zgole prezydenta Miasta
Wloclau'ek na usytuowanie pomnika na dziilcc pokr2onef przy ulicy Toruiskiej lg-21 w.c
Wlociawku (obrgb Wloclawek K M 15. dzialka ewidencyj na nr 22 iS sunowiqcej wlasnoji
Gminy Miasto wloclawek. Rcarizacja przedsicwzigcia nie *y*nra skurkow finaniowych dra
budZetrr miasta Wloclau,ek. Zgodnie z al.. I g ust. 2 pkt. l3 usra*y o samorzqdzie gminnym do
*4asciwoici Rady Miasta wlocrawek nalezy podcjmowanie uchwal * sp.a*ach-*znoszenia
pomnikfu. zatem podtecie uchwaly jest wymogiim koniecznym do uruchomienia procedur
zwiqzanych z realizacjq budowy pomnrxa.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej u"w. zagadnienia.

Opinia Komisii sralej Rady Miasra

uchwalg rv spra*'ie *zniesienia pomnika podwigconego spadochroniarzom cichociemnymtozpa.trzyl^. oraz pozllB.nie zaopiniowala Komisja Kilrury i Sponu. Opinig w tei ;r;;i;przedstawil Przewodniczqcv Komisji radny.lanusz'Zi6lkowski..

Po przcdstawieniu opinii Komis.ji, przewodniczqcy Rady Miasra poinfbrmowal. ze otwieradyskusfg nad wwr. zagadnicnient.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal podglosowanie wr,r. proiekt uchwaly.

Glosowano w snrawic,

Uchwaiy w spra\'ie wzniesienia pomnika po6wigconego Spadochroniarzom cichociemnym..

Wyniki slosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZyMU.I! SI[:0, BRAK GI.OSU:0. NIEOBECNI: 5

Wwriki imienne:

zA (20\

.lacek Buiawa, Piorr Czarnccki. Janusz Dgbczynski. Marjola Gawlowska, Andrzej (iolgbieski,Krzysztol' Grzqdzicl. .toanna Hofhan-K"pi;. ;g";;..k1 lrru - walczak. piorr Kowal.Krzyszt.f Kowalski. Zbisniew_ Lewando*ik i. J(,2; M"riJr.t i. U,unAu Muszalik, Arkadiusz

iilii*,llffll#:ll*i" E*a szczepu,isr<a,'i;;"iffi;;;;,a Katarzynaz,,eusru, r,,usz

NIEOBECNI (5)

lffilil $:rj:;.iffi,rw Krzemieniewski, Krystian Luczak, \,talgorzara Szymaiska,

Po zakonczeniu procedu' grosowania przewodnicz4cy Rady Mrasta poinformowal o wynikachgrosowanra' stwierdzaiac oonadto. ze w rezurtacii i."fio*uo"on"go glosowania uchwalazostala podjgta przcz Radq Miasta w zaproponowanym brzmierrru.



Nastgpnie glos zabral obecny na obradach pan Henryk Kierzkowski Zastgpca Dyrektora
Zespolu Szkol Akademickich we Wloclawku. kt6ry w imieniu spolecznoSci szkolnei
podzigkoual za podjgcie przez Radg Miasta wroclawek uchwaly. kr6ra umozliwi rozpoczgcie
prac nad realizacj4 przedmiotowcgo zagadnienia i wzbogaci miasto o nriejsce pamigci.

Ad. 4
Uchwala zmieniaiqca uchwolg w sprawie uchwalenie budietu miasra Wloclaw ek na 2022
rok.

Ad.5
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalcnir Wieloletniej prognozy Finansowej
na lata 2022-2038.

wprowadzenia do Uchu'aly zmieniaiqcej uchwalg w sprauie uch*arcnia budzeru miaslawloclawek na 2022 rok oraz tJch-waly zmieniaiqce uchwalg w sprawie uchwarenia wieloretniej
l'rognozy Finansowej na rata 2022-203g doionara skarbnik Mi.sra l{onorata Baranowska...1:]"14" l4cznic. zmiany wprowadzone w obydu,u projektach uchwal zar6wno po u.ni.wydatkow .iak i dqchodow w ro2nych dzialach budzetu oraT_ w wicloletniej prognozie
Finansow'ej na lata 2022-203g. lmiany ,upropono*"n" iv poszczegolnych dzialach
3:-".l3dt:". m.in w oparciu o wnroski ,iornni pr:r", poszczegolne rv_r..dziatyjak r6wnie2 wwynr ku przesunigcia irodk6w wynikai4cych z zaisinialych potrzeb w wpF ,r"urnion" ,o.tulydochody oraz uydatki oraz zakruarizowany zostal *yt 

'piJ'p*ziec wielorernich.

Nastgpnie przedslawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Ooinie Komisii stalgi Radv Miasta

lJchwalg znrieniajac4 uchwalc w sprawic uchwarenra bud'etu mrasta wlocrawck na 2022 rokrozpavzyta oraz pozyryu.nie ,aopiniowala Komis.ia Budzetu. Rozwoju i pro.o"ii Vf*r,u.uprntg w rej sprawie przedsrawila przewodniczqca 'i(";;;i ;;;r. Kararzl/na Zargbska.

Takze uchwalg zmieniai4c4 uchwarg w 5plswie uchwarenia wicroletniej prognozy Finansowejna lata 2022-2038 rozDarrzvla oraz.pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

;:?[T: 
t'^t. opinig w re1 sprawie przedsra*itu r'rr.*oJni"raca Komisji radna Katarzvna

1,"_,L::^O:ly'."iu opinii Komisji przewodniczqcy Rady Miasta poinfbrmowal, ze orwieraoysl(usJg nad wrv. zagadn ren ianr r.

Y:"b^::^ffk, zgloszen do udziatu w dyskusji przewodnicz.qcy Rady Miasta poddal podgtosowantc ww. pro iekty uchwal.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniai4ce-i uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasra wloclawek na 2022 rck.
Wvniki slo.sowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, \r'STRZyMU.lf SIQ: 4. BRAK GLOSTJ: 3. NIEOBECNI: 5



Wvniki irnienne:

zA (t3)

Jacek Bulawa, Krzysztol' Grz4dziel. Joanna Hof man-Kupisz. Agnieszka .lura - Walczak. piotr
Kowal, Wanda Musz:lik. Arkadiusz piasecki, ElZbreta Rutkowsls. [',a Szczepariska, Daniel
Tobjasz, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, piotr Zwolinski

wsrMYMrJJe SIE (4)

lvf ariola Gawiowska. Andrzej Golgbieski. Krzyszrof Kowalski. Jozef Mazierski

BRAK G{-OSU (3)

Piotr Czameckr, .Tanusz Debczytiski, Zbignieu, Lewandowski

NIEOBECNI (5)

'Iaroslaw Hupaio. Stanisraw Krzemieniewski, Krystian Luczak. Margozata Szymaiska,Stanislaw Wawrzonkoski

3,::l:^:::"11, eroccdury gtosowania przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat o uynikach
iill",*""ti: stwierd;rai4c ponadto, Ze w rezultacie przep.o*adzonegn gtoro*uniu ,1"irJuzosrata podjgta przez Rade Mia-sta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sorawie :

lfjffji il;:'"j4cej 
uchwale w sprawic uchwalenia wietoletniej prognozy Finansowej na

Wvniki dosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0. WSTRZyMUJI SIQ: 6. BRAK GI.OSU: l, NIEOBECNI:5

Wvniki imienne:

ZA (13\

Jacek Bulawa' Krzyszto.t Grz4dz-ier. Joanna Hofman-Kuprsz, Agnieszka Jura - warczak, piotrKowal' wanda Musz-arik' Arkadiusz pr^."ri. Er;il"i" Rutkowska, Er.r,a Szczepanska, DanielTobjasz. Katarzyna Zarebska, Jun; r;lko*Ji,-ri"ir r*"lio.u
WSTMyMUJE SrE (6r

1ffi"3k:H::r|,?lj:,ff'-towska, Andrzei Gorsbieski, Krzyszror Kowarski, Zbigniew

BRAK GI-OSLI (I)

Piotr Czamecki



NIEOBECNI (5)

Jaroslaw Ilupalo' Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak. Ivrargorzata Sz;-manska.
Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakonczcniu procedury glosowania przewodniczqcy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach
glosowania, stwierdzaiqc ponadto. ze w rezullacie prz"pio*adzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brimieniu.

Ad. 6
Uchwala w_ sprawie prryznania w roku 2022 dotacji no prace konserwatorskie,rcstauratorskie lub roboty bud.owlane przy zabytku *pis-anym do rejestru zabytkriw lubznajdujqcym sig w gminnej ewidencji 

""t 
yfl.O*,

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnreniu do projektu uchwalydokonala Pani Jolanta Sranczak-Brom irsia Dyrektor wydraiu t.rruanistyti i Architekrury.

Nastgpnie przedsrawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. z-agadnienia.

Y,:,t:lt.::gl*,: przyz anta.w.roku 2022 dotacji na prace konsenr arorskie, resrauralorskie
'uu.,,,u('ry Duoowtan€ przy zabytku wpisanym do rejesrru zabytkow lub znalduj4cym sif *gmtmel ewidencii zabvrkow rozparrzyla orai pozyty*ni. ,uo, nl.*ui"'K;;i;;d,;li;;i,;";opi nie *'.i .;'";[oi.i",**. przewodniczaca K., i,i i,jili;lllxifl ;i1lilifitr:
Po przedsuwieniu ooinii Komis,i, przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowar, ze orwieradyskusjg nad ww. 26i3dnisnigm.

Y*:^!11, zgloszen do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy 
Rad."., Miasta poddal podgrosowanle wu,. projekt uchwaly,

Glosowano w sDrgwie :

l]:n:iY. 
* ro:r"ie przl znania-w,r oku 2022dotacj r na prace konserwarorskie. resraurarorskierub roboty budowlane przv za

gminnej e*ffi1';;rii:;-tt'*u wpisanvm do rejestru zaby-rko,.r luU znajaujEcym siq *

Wyniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0. WSTRZyMUJQ SI[: 0, BRAK G{_OSU: 2, NTEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (t8)

Jacek Bulawa. Piorr Czarnecki. Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski. Krzysztof Grzadziel,Joanna Hofman-Kupisz. Arnies.zk u lrr" - watcrui..'iii"n r"*",. Zbigniew Lewandowski.Lozef Mazienki. Wanda Muizalik. arkaaius, pius.l;, '#'b;;
Daniet robjasz. K"".rr"l z'.*urua..ranusz Zi6lkowski. piotrjoli,::;f Ewa szczeparska,



BRAK Gr.OSr.j (2)

.lanusz Dgbczynski. Krz-,.'sztof Kowalski

NTEOBECNT (5)

Jaroslaw Hupalo, Stanislaw Krzemieniewski,
Stanislaw Wawrzonkoski

Krystian Luczak, Nlalgorzata Szymanska,

f31t<o;gzcniu ryrocedury 
glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowar o rvynikach

lloln*un'1 slu,ierdzalac ponadto. Zc u. rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgla przez Radg Miasta w zaproponowcnvm brzmieniu.

Ad. 7

Uchwala w sprawie ustelenia cen 
-maksymalnych za uslugi przewozowe w publicznymtransporcie zbiorowym, uprawniefi pasa2er6w do ulg i zwoiniefi rr oplatach za przeniz isposobu usttlan ia oplat dodatkowych.

Wprowadzenia do zagadnien zawartych rl, projckcic uchwaly d6116ns1 pan pawel Zrt,zelewiczDyrektor Wydzialu Drog. Transponu i Eneigii.

Nastgpnie przedsrawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. z,rgadnienia.

Ooinia Komisii sralei Radv Mrasra

tJchu'al9 u sprawic ustalcnia cen maksvm.etn,eh za ,,.r,,,

l,ll,lll.l:.,p;"1"*rr. ;i*I,'""J rl1'J.ff':'jl, J., llllii,$':T;il:r-.$?::T:ii
sposobu us.arania oprar dodatkowych 

.ro.zpatrzyla oiaz pozyt-t*nie ,"opinio-uta romil^
ffii',iilll"THl';ilroiljili''"i'*i'-ff op;'"iq *'t .l'"i',. przedstau l przew od,nicz4iy

:.:",L:i:-d:t1:i.riu opinii Komisji. przewodnicz4cy Rady Miasta pornformowal, 2e orwieradysl(usl9 nad ww. agzdn js6igrn.

Y^""b::^llU. 
zgloszcn do udzialu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal podgrosowanre wx'. pro.jek t uchwaly.

Glosowano r,r' sorawie:

lJchwaly w sprawic ustalenia ccn maksymalnych za

:t:^.1:1.1" 
zbiorowlrn, uprawnien puraz.rO* l'",fg,sposobu ustalania oplat dodatkowvch..

Wvniki glosowania

ZA: I8. PRZECIW: 0. WS'I-RZyMUJQ SIf :

Wyniki imienne:

zA (18)

uslugi przervozowe w publicznym
zwofnren w oplalach za przewoz i

0, BRAK GLOSU: 2. NIEOBECNT:5

l0



Jacek Bulaq,a. Piotr Czarnecki. .lanusz Dgbczyriski. Mariola Gawiotska. Andrzei GolQbieski.
Krzysztof (irz,adziel, Joanna Hothan-Kupisz. Agnieszka Jura - walczak. piotr Kowal. .l6zef
Mazierski. wanda vusz:lik, Arkadiusz piasccki, Elzbicra Rurkowska. Erva Szczepanska.
Danie | 'l'otr.jasz. Katarzyna Zargbska, Janusz Ziolkowski, piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (2)

Krzysztof Kowalski. Zbignicw I_ewandowski

NIEOBF,CNI (5)

Jaroslaw Hupalo, stanislaw Krz.emieniewski, Krystian r-uczak, Margorzara Szymariska.
Stanistaw Wawrzonkoski

l:.1111]:^"r 
procedury glosowania pzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal o uynikach

8{osowanra. sl\.!icrdza.iac ponadto. zc w rezultacic przcprou.adzonego glosowania uchu,alazostala podlgta przez Radg Miasra w zaptoponowanym brzmienru.

Ad.8
ych.wsl-a w sprawie podigcia wykonywania dzialarnosci w zakresie ierekomunikacji przezGminq Miasto Wloclrrr e k.

Wprou'adzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do pro.jektu uchrvalydok onai Pan piot r Lec hou.i c z Ki eri wnitiRefcrar; in t;r. ";;;J,
Nastgpnie przedstawiona zosrala opinia komisji rozpatru.jqcej w*,. zagadnienia.

Opinia Komisii stalei Rady Miasra

lch.wali _w sprawie pod jccia wykonywania

:i,TIn:. 
MiSslo wlocla*.ek rczpaftzyla onz

.vj]eJsxtel .r Ochron].' Srodowiska. Opinig w
Mlasta radny piorr Kowal..

dzialalnojci w zakresie telekomunikacii przez
pozytywnie zaopin iowata Komisia Goipodarki
tej sprawie przedstarvil przewodniczacv Radv

!.o^,Przedstawien 
iu opinii Komisji. przewodnicz4cy Rad;- Miasta poinfbrmowal,2e otwieradyskuslg nad wrv. 23g2dnjgnlgrn.

wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal podglosowanic wu.. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

8#;til,L,:ffi::"?:.{:''' wvkonvwania dziaralnosci w zakresie tclekomunikacji przez

Wyniki slosowania

ZA: IS.PRZECIW: 0, WSTRZyMt.rJS SI[: 0, BRAK G{.OStJ:2. NIEOBECNI: 5



Wr"niki imiennel

zA (18)

Jacck Buiawa. Piotr Czarnecki. Janusz Dghczynski. Mariola Gawlo*.ska. Andrzei Golgbieski.
Krzysztof Gn4dziel. Joanna Hofman-Kupiiz-. Agnieszka .rura - \\'arczak, piotr Kowar.Zbigniew I-ewandou,ski. .tozef Mazierski, Wanj,a Muszalik. Elzbiera Rutkowska, Ewa
Szczepanska, Daniel Tobjasz. Katarzyna Zargbska. .tanusz Ziolkowski. piotr Zwoliiski

BRAK GI,OSU (2)

Krzysztof Kowalski. Arkadiusz piasecki

NIEOI]ECNI (5)

Jaroslaw Hupalo, Stanislaw Krzemieniewski, Krysrian Luczak, Malgorzata Szymariska,Stanislaw Wawrzonkoski

3.::l::::"^, qro;edury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasra poinformowal o uynikachgrosowanra. stwierdzaiqc ponadto, ze w rezultacie przepio*rdzonego gtoro*uniu uat*utlzostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala w sprawic u*orr::1" jednostki organizacyjncj Gminy Miasto Wloclawek,dzialajgcej w formie iednostki huiictowej poa'nr"*i l,i""rrum wsparcia dle Osrib wKr.vrysie" we wl6sl11ry[g n""" n"a"ii" ;"i'.ir,"r". 

"" t "-'
Uchwalq w sprawie ulrrorzenia,leAlS;tki organizacyjnej dzralaj4cej w formie .jednostkibudzetowej pod nzrzwg .,Ccntrum Wsparcia' ala iis6d * rcry.:.,ri.,, we \L,loclawku

f,?I.':il.il:, 
pani Elzbiera Dynarska bv*r.i wya.i"ru Potityr.i Spolecznej i Zdrowia

Nastgpnie pzedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej w*,. zagadnienia.

uchwalg w sprawie utuorzenia jednostki organizacy.inej Gminv Mrasro wrociawek, dzialataceiw formie .iednosrki budzerowej.pod naz*g ..Ccnirum Wspaicia dla Osob w Kryzysie.. wewJoctawku oraz nadania iei statutu rozparrzyla oruz p-JJyty*ni. zaopiniowara Komisja
f*:jl":::';3,r9.0.'"'jj^:f:]...*, o;:---* il;offi; przedsraw*a przewodnicz4ca

L:-1.:ld1^:'*'u opinii Komisji. przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowa.l, zc oru,ieraoysk uste nad ww. zagadnieniem.

. 3:l:.X -t::rl.:"'tr:ta pan, Dom icet a Kopaczewsk aPrz.ewod n iczacv Radv y;356 ru6i;ffi il&'^:- Wiceprzewodniczqca Radv Mi
- Dyrckror wvrrzirr,, o^,,,..;., "l1ltn 

t"dl1 lTi Joanna Hofman-Kupisz- Dvrckror wvdziaru p.ri,vri sp"i..'"":; )il#';r#|jlil[ix]tJ,*,.,a Dynarska

l2



Wobec wlczcrpania zgloszen do udzialu w dyskusji pzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanic ww. projekt uchwaly.

Glosowano w srrrawie:

L'rchwalv w spra*'ie utwo rzenia.jednostki organizacyjnej Gmin;- Miasro wlocla*,ek, dziarai4ce.1
r.r' formie icdnostki budzetowe.j pod nazwl ..Cenirum Wsparcia dla Osob w Kryzysie;;'*c
Wloclawku oraz nadania jej statutu..

Wvniki glosowania

ZA: 17.PRZ.ECIW: 0. WSTRZyMI.TJI SIQ: 0. URAK GI.OSU: 3. NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (17)

'lacek IJulawa' 'lanusz Debczynski, Mariora Gawlowska, Andrzej Golgbieski. KrzysaofGrzqdziel' Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszt a :ura -'ilatczak. piotr Kowar, Zbignieu,Lewandor.r,ski, Joze{'Mazierski. wand; I\4u;ik.- Elzbicr.a Rutkouska. Eu,a Szczepanska,Daniel Tobjasz. Kalarzvna Z.arqbska. .lanusz Ziolkor.r,ski. piorr Zwoliriski

BRAK GLOSU (])

Piotr Czamecki, Kzyszrof Kowalski, Arkadiusz piasecki

NIEOBECNI (5)

{?:::ffi $T,iil;^if,llir,w 
Krzemieniewski, Krystian Luczak. Margorzara Szymanska,

3.3:::1""'_" qrocedury glosorvania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
91lil,Yr"'i: stwicrdzziqc ponadro. Ze w rezulracie przep o*aoronego glosowania uchu,allzostaJa podjgta przez Radg Miasra w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. t0

l.l;*"11;::*wic 
przv.igcia ,.Oceny zasoh6w pomocy spolecznej w miescie wtoctawck

Obszernego uprowadzenia dc.a;nnioy,5r,-,ilq,l,.;i"!:::i}"fl::t;-Ji,:i;,:'_"tH.",i;fl:konar pan piotr

Nastgpnie pzedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienia.

Ooinia Komisii stalei Radv Miasra

:r#;"*?';,:':,,in;","g,r::l;;,:il,:"',.:il,',::'?il_T:H.,,yj;.i";;1#

IJ



Spoiecznei. Opinie w tej sprawie przedstawila przcwodniczqca Komis.jr radna Ew.a
Szczepanska.

P_o przedstawieniu opinii Komisji. Wiceprzcwodnicz4ca Rady Miasta radna Joanna Hofman-
Kupisz poinformowala. Ze otwiera dyskusjg nad ww. zagadniiniem.

W dvskus ii wzieli udzial:

- Zastgpca Prezydenta N,trasta pani Domicela Kopaczewska

wobec wyczerpania zgloszen do udzialu w dyskusji wiccprzewodnicz4ca Rady Miasta radna
Joanna Hofman-Kupisz poddala pod glosowanie **. pro.lekt uchuelr..

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie przligcia ,,oceny zasobow pomocy spolecznej u,miescie wloclawek zarok 2021 ".

Wvniki plosowania

ZA: 15. PRZECIW: 0. WSTRZyMU.II SrQ: 0, BRAK GI_OSU: 5. NIEOBECNT: 5

Wvniki imicnne:

zA /l5)

Jacek Bulawa' Janusz Dehczyriski, Mariora Gawrowska, And.,ej Golgbieski, KrzysztofCrzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .lura - Walczak, ,tozef Mazierski, WandaMuszalik' Elzbiera Rurkowsr.u, e*" s."I.puiri., rir"i"r i;;"rr. Kararzyna Zargbska, JanuszZiolkowski, piotr Zwolinski

BRAK GI-OSU (5)

f;:::.:r".*O', 
piorr Kowat, Krzyszrof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz

NIEOIIECn-t (5)

{ilffIil Hr[:l;;";g;,"rv Krzemieniewski. Krystian Luczak. vtalgozata szymanska.

Po zakonczcniu proccdurv crosowania wiceprzewodniczqca Rady Miasra radna JoannaHofman-Kupisz poinformowaju o.uynikach grosowania, ,t*i".'-iq" ponadto, 2e w rezurtacie

f;;At::;u-"*o 
glosowania uchwala zostaia podjpt, prz.r'n"ae l.li;r,";r;;p";;;";;

t4



Ad. ll
Uchwala w sprawie przekezania petycji.

Stanowisko w sprawie przekazania petycjido rozpatrzenia prezydentow.i 1!{iasta,.jako organowi
wlasci*emu do zalatu'icnia sprawy. ktore zostaro uvpracowane i zarekomendowane Radzie

lliut,1 pT:. Komisjg Skarg, Wnioskow i petycli prz.cdsrawil przes,odnicz4cy Komisji radny
Piotr Zwolinski,

Po przedstawieniu stanowiska Komisji przewodnicz4cy Rady Miasu poinformowal,2e otwiera
dyskusjg nad ww. 2sgxjnignism.

wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal podglosowanie r'"rv. projekt uchwaly.

Glosowano w snrswie :

Uchwaly w sprawie przekazania petycfi.

Wyniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0. wSTRZyMLJJQ SI!: 0. BRAK GI.OSl.J: 2. NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (18)

.lacek Bulawa, Janusz Debczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, KrzysztofGrzadziel' 'roanna Hofman'Kupisz. Agnieszka Jura - warczat. piotr Kowar, ZbigniewLeuandowski, Joze'Mazierski, wanda"Muszaiik. eluai"- p;rr..r.i. irrui#'h#;";J;Ewa Szczepanska, Danier robjasz. Katanyna zurghsr", .rr"r- ziort"wski. piolr Zrvoririski

BRAK GI-OSU (2)

Piotr Czamecki. Krzyszrof Kowalski

NrEOBr.tcNr (5)

ll;ffIil il,:*;.i:1?i'w Krzemieniewski, Krvstian i-uczak, Matgorzata Szvmariska,

n::::ffi:1',:tJff*? i:lly"ia-Przewodricz4cy 
Rady Miasta poinrormowar o wynikach

J"'"r" p"Jil" p'"Xfir!;',::,i-?;"J#fffiXT:*",H,'":onego grosowani" 
'l.r'*"Ju

l5



Ad, 12
Uchwala w sprawie rozpatrzenia ponowncj skargi nr dzialalnoid prezydenta Miasta
Wloclawek.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dziaialnoii Prezydenta Miasta, ktore
zosta{o wy'pracor.r,ane i z:rekomendowane Radzie Miasta przez KomisiE Skarg, Wniosk6w i
Pctycji przedstawiI Przewodnicz4cy Komisji radny piotr Zwolinski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji przcwodnicz4cy Rady Miasta pointbrmowal, ze otw)era
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

-radny Pan .lozef Mazierski

Y:*::,^":..f.nia zglosz.efi do udziatu w dyskusji przewodniczacy Rady Miasra poddal podgiosowante ur,v. pro.jckt uchwaly.

Glosowano w sDrawie :

$::XtJ.J 
sprawi€ rozparrzenia ponownci skargi na dzialalnojc prezydenta Miasra

Wvniki slosowaniq

ZA: 12,PRZF,CIW: I, WSTRZyMUJQ Sr[: 2, BRAK CLOSU: 3, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (t7)

'lacek Bulawa, Krzysa.o.f Grz4dzier, Joarna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - waiczak, piotrKowal. Wanda Muszalik,.Arkadirv piui.rf.i, eizil.iu nrtlo*rt u. fw.a Szczepaiska, DanielTobjasz. .lanusz Ziotkowski, piotr Zwoliriski

PRZECTW (l)

.lanusz Dgbczynski, Zbigniew Lewandowski. Jozef Mazierski

WSTRZYMI,iJE SIE (])

Mariola Gawlowska. Andrzej Colgbicski

BRAK GI-OSU (3)

Piorr Czameckj, Krzyszrof Kowalski, Kararzyna Zargbska

NTEOBECNT (5)

lo
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Rada Miasta
Sesja w dniu

Wfoclawek - Rada Miasta Wloclawek
29 kwietnia 2022

0 9:04

Butawa Jacek ( o becn y)
Czarnecki Piotr (obecny)
Debczyiski Janusz (obe cny)
G awlows k a Mariola (obecny)
Golgbieskl Andrzej ( o b ecny;
G rzEdziel Krzysztof (nieooecny;
Hofman-Kupisz Joanna (obecny)
H u palo Jaroslaw (n ieobe cn y )
Jura - YY3;s.rk Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecnyl
K owalski K rzys ztof (obecny)
Krzem ien iewsk i Stanislaw ( n ieobecny )
Lewandowski Zb ign iew (nieobecny)
tuczak K ryst ia n (n jeob ec n y)
[razierski J6zef (obecny)
Muszalik Wanda (obec n y)
P iaseck I Arkadiusz (obecny)
Rutkowska Et2bieta (obecny)
S zczepa ri s k a Ewa (obecny)
Szyma 6s ka Matgorzata (nieobecny)
Tobjasz Danre | (obecny)
Wawrzonkoski Stanislaw (nreobecny)
Zargbska Katarzyna (obecny)
Zi6lkowski Janusz (o bec n y;
Zwolirlski piotr (obe c ny )

oq.no

G rzqdziet K rzysztof (obecny)
nQ q,l

Lewandowski Zbig n iew (obecny)
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XLVff Sesja w dniu Zg kwietnia 2022,
godz. 09:00 w sali nr 4 Urzgdu
Wloclawek, Zielony Rynek 111,13

Miasta

Porzqdek obrad
1. Sprawy organizacyjne.

a) wniosek o rozszerzenje, porzqdku obrad XLVII sesji w punkcre nr 3 o uchwalg wsprawie wzniesienia pomnika poswigconego spadochioniaizom cicnociemnym.- 
- '

2. Informacla Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

3. .Uchwala w sprawie wzniesienia pomnika poSwigconego SpadochroniarzomCichociem nvm

l.rri?:,*i,. 
zmieniaiqca uchwalg w sprawie uchwatenia bud2etu miasta Wtoclawek na

3;^^r^.1y1" .T'."11i9" 
lghwaie w sprawie uchwatenia Wietotetniej prognozyFrnansowe1 na lata 2O2Z-2O3g.

6. Uchwata w sprawie ,rry:i?.111y roku 2022 dotacjr na prace konserwatorskierestauratorskie Iub robotv budowrane przy zabytku wprsanym do rejestru zabytk6w rubznajdujqcym stg w gminnej ewidencji ;rbytk;; "'' "''"'

7. Uchwala w sprawie u:lalenia cen maksymal nych za uslugi przewozowe wpublicznym transporcie zbiorowym, uprawniert pasazer6w oo urg i zwornieri w opratachza p(zewoz i sposobu ustalania optat doOatto6c-rr---'-'

:"::B;lxJ;,::T'fi,i":ijl:?.-*onvrruania dziararno6ci w zakresie terekornunikacji

I Uchwala w sprawie ,tuor:?ll1]:^d"oslki ergsni23syinej Gminy Miasto Woctawek,o.ztatal4cej w formie jednostki budzetowel poO "nazwl-,t"n,ru_ 
wsparcia dla osob wKryzysie we Woclawku oraz nadanta Jej statutu.

Jl;.Yr1ll,,lt;'"iJ%a;': pzyyecia ,,oceny zasob6w pomocy spotecznej w miescie

11. Uchwata w sprawie przekazania pefycii.



12. Uchwala w sprawre rozpatrz enia ponownej skargi na dzialalno6c Prezydenta
Miasta Wocl-awek.

13. Interpelacle, wnioski i zapytania radnych.

14. Informacje i komunikaty.

15. Zamkniecie obrad.


